

Press Release

FOR IMMEDIATE RELEASE



STATEMENT ON THE DEATH OF JACK LAYTON

OTTAWA August 22, 2011 - Ontario Teachers' Federation President Rian McLaughlin released this statement today on the death of Jack Layton.

"We were deeply saddened to learn today of the passing of Jack Layton. He was a larger than life part of our political system. His recent electoral success will remain his legacy as the Leader of the New Democratic Party. It is a loss that we will never get to see him actually enter the House of Commons as the Leader of the Opposition.

We extend to his family, his friends and his political colleagues our sympathies in this difficult time. As we begin our Annual General Meeting here in Ottawa on Tuesday, we will observe a moment of silence in Jack's honour."

The Ontario Teachers' Federation is the advocate for the teaching profession in Ontario and for its 160,000 teachers. OTF members are full-time, part-time and occasional teachers in all the publicly funded schools in the province—elementary, secondary, public, Catholic and francophone.

-30-

For more information, contact:

Kathleen Devlin
Ottawa Convention Centre
613-563-1983, Extension 790

Communiqué de presse

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE



DÉCLARATION SUR LA MORT DE JACK LAYTON

Ottawa, le 22 août 2011 — La présidente de la Fédération des enseignantes et des enseignants de l'Ontario a fait la déclaration suivante aujourd'hui sur la mort de Jack Layton.

« Nous sommes vraiment attristés d'apprendre aujourd'hui le décès de Jack Layton. Il faisait parti d'une très grande part de notre scène politique. Sa récente réussite électorale restera son héritage en tant que chef du Nouveau parti démocratique. C'est une perte que nous ne le verrons pas entrer à l'automne à la Chambre des communes en tant que chef de l'opposition officielle.

Nous adressons nos condoléances à sa famille, ses amis et ses collègues politiques pendant ces moments difficiles. Comme nous commencerons notre Assemblée générale annuelle à Ottawa ce mardi, nous observerons un moment de silence en l'honneur de Jack. »

La Fédération des enseignantes et des enseignants de l'Ontario est la porte-parole de la profession enseignante en Ontario et de ses 160 000 enseignantes et enseignants. Les membres de la FEO sont des enseignantes et des enseignants à plein temps, à temps partiel et occasionnels qui œuvrent dans toutes les écoles de la province financées par les fonds publics — élémentaires, secondaires, publiques, catholiques et francophones.

-30-

Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec :

Kathleen Devlin
Ottawa Convention Centre
613-563-1983, poste 790